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Cherry Blossom Viewing at Jindai Botanical Gardens
 On March 28th, lounge members went cherry blossom viewing at the 
Jindai Botanical Gardens.
 Thirty-eight members (including ９foreign residents) enjoyed the early 
cherry blossoms.
 After eating lunch, the 
participants introduced 
themselves to each 
other. Some members 
sang songs in Japanese, 
Chinese, and Norwegian 
to make for a fun and 
international atmosphere.
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The “Evening Japanese Lounge”
    On April19th, an evening Japanese lounge was held with nine foreign 
residents present.  These are persons who cannot attend the daytime 
lounges because of work or school.
    The lounge started at ６pm. After introductions, all the participants 
enjoyed Japanese conversation.
   This lounge will be held on the third Wednesday evening of every month.  
The next date is May 17th.  Please join us for an enjoyable time!
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Please let us know your opinion or feedback about our bulletin.  MISHOP PR committee.
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"MINNA NO KATSUDO DAYORI" has reached Issue Number 50. Since starting 
publishing in 8 month of 2011, we have posted reports on events. We will 
continue to inform everyone of our members' activities. he Public Relations 
Committee is ready to keep working!
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Interview with Mr.Managi

I interviewed Mr. Kenichi Managi who became Executive Director and a 
member of MISHOP’s Board from April 1st.

Q   Is your last name uncommon?
A   It seems that there are only about 170 people with the same name in 

this country. 

Q   Please introduce yourself.
A   I am from Fukuoka Prefecture. After graduating from university in Kyoto, 

I got a job in Mitaka City. Mitaka City has a lot of natural beauty  and is 
very comfortable for living.

Q   Please tell us your impression of MISHOP.
A   MISHOP shows that it is possible to host large-scale international 

exchange festivals with a small number of staff thanks to a large 
number of volunteers.  However, I did not think that I would be working 
with so many projects.

  There are many pairs of students and instructors at LLJ on Saturdays. I 
was surprised to how great a success it is!

Q   Tell us about your future projects.
A   I was also appointed to "Mitaka International Association 30th 

Anniversary Project, Tokyo 2020 Olympic Games and Paralympic 
Games  Tournament". I will work earnestly for both. Thank you.


